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Fietsendief Harry in Alblasserdam
(een goede gelegenheid om even met 
de net aangetreden wethouder kennis 
te maken) een actie op touw te zet-
ten waarbij zowel op het Wilgenplein 
(twee keer) als op het Scheldeplein 
actie werd gevoerd door het geven van 
voorlichting en het tonen van sloten. 
Op het Wilgenplein de was eerste dag 
ook onze bekende fietsendief Harry 
aanwezig om te laten zien hoe gemak-
kelijk fietsen te stelen zijn. Sloten wer-
den geopend zonder dat er veel ener-
gie aan te pas kwam. Gedemonstreerd 
werd dat de hulpmiddelen om een 
fietsslot te openen op straat te vinden 
zijn. Mensen die overtuigd waren dat 
hun fiets goed diefstalvrij op slot stond 
moesten tot hun verbazing erkennen 
dat hun overtuiging niet terecht was. 
Naar de gemeente is aangegeven dat 
het ook belangrijk is dat er goede fiet-
senstandaards zijn waaraan een fiets 
kan worden vastgezet

We kunnen terugkijken op 
een succesvol actieseizoen in 
het najaar van 2009. Nog niet 
hebben we de acties zo breed 
neer kunnen zetten in de regio 
Drechtsteden. Zowel in Al-
blasserdam, in Zwijndrecht, in 
Papendrecht als in Dordrecht 
werden bij elkaar maar liefst 
tien publieksacties georgani-
seerd. 

In de Klaroen verscheen een 
noodkreet van inwoners van Al-
blasserdam over de vele fietsen 
die gestolen werden, terwijl di-
verse fietsen goed op slot waren 
gezet. 

Deze mensen hadden van de fietsen-
maker desgevraagd vernomen dat er 
van diverse sloten van AXA en ABUS 
zogenaamde moedersleutels in om-
loop waren en ondanks dat de fietsen 
goed op slot stonden (helaas altijd al-
leen met het ringslot of ringslot met 
kabelcombinatie die door dezelfde 
sleutel opengemaakt kon worden) wa-
ren ze dus gestolen. Als Fietsersbond 
zijn wij gelijk hierop ingesprongen en 
hebben via de regionale pers direct 
informatie over deze moedersleutels 
en de desbetreffende sloten gegeven. 
De volgende stap was om samen met 
politie Alblasserdam en de gemeente 

Succesvolle acties najaar 2009

In samenwerking met politie en gemeente was er in oktober bij Winkelcentrum 
Walburg (Zwijndrecht) een anti-diefstalactie. 

Antidiefstal 
en graveren in 
Zwijndrecht
Op verzoek van en in samenwer-
king met politie en gemeente 
hebben wij in oktober bij Winkel-
centrum Walburg verdeeld over 
vier dagen een anti-diefstalactie 
gevoerd. 

Dit omdat er rond het winkelcentrum 
veel fietsen werden geparkeerd, maar 
door de verkeerde persoon weg-
gehaald. Zowel bij de ingang bij de 
parkeergarage als bij de ingang aan 
de kant van Halfords werd er voor-
lichting gegeven, over hoe fietsdiefstal 
te voorkomen is. De politie was ook 
bezig om postcodes in fietsen te gra-
veren. Over de vier dagen verspreid 
werden er meer dan 500 fietsen gegra-
veerd. Men stond dan ook dikwijls in 
de rij te wachten net als bij de stand 
van de Fietsersbond waar mondeling 
advies werd gegeven en goede sloten 
getoond. Vanuit de gezamenlijke deel-
nemers aan deze acties werden fietsen 
voorzien van gele regenzadeldekjes, 
waarop gewezen werd om de fiets 
vooral goed op slot te te zetten. 
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Informatiemarkt Stadspolders
Bij station Stadspolders in Dor-
drecht werd een algemene infor-
matiemarkt gehouden, gericht op 
de fietser. 

Aan deze informatiemarkt deden de 
volgende organisaties mee: de fietsers-
bond, Arriva treinvervoer, stadstoe-
zicht, politie en Arriva busvervoer. 
Ook was FietsNed aanwezig, dat is een 
een mobiel reparatiebedrijf voor fiet-
sers. Hier kon je gratis het een en ander 
aan je fiets laten afstellen en kleine re-
paraties laten doen. 

Jeugdigen mochten ook even op een 
heuse politiemotor  gaan zitten en wat 
hadden ze graag het blauwe zwaailicht 
en de sirene aangezet.

Verlichtingsactie centrum Dordrecht
Zoals te doen gebruikelijk ston-
den wij ook in 2009 weer op het 
Vrieseplein met twee kramen. 
Omdat de regen met bakken uit 
de hemel kwam hebben wij tus-
sen de twee kramen een groot 
zeildoek opgehangen, zodat we 
tijdens de reparaties droog kon-
den staan. 

Tussen 10.30 en 15.00 uur zijn vele fiet-
sers (ca 50) langs geweest om hun ver-
lichting in orde te laten maken. Soms 
kom je hilarische situaties tegen, ver-
lichting die het niet doet omdat er geen 
draad is of een batterij die ontbreekt. 

Service
Soms blijkt dat onze service heel 
ver gaat, er kwam een mevrouw 
met haar fiets langs met een heel 
speciale koplamp. Hoe onze 
technische mensen zich er ook 
overheen bogen, het was niet op 
te lossen. Onze technieker BB 
heeft het geheel losgemaakt en 
naar huis meegenomen om die 
daar te repareren. En het lukte, 
dus onze BB heeft de lamp bij 
die mevrouw thuis weer ge-
monteerd. Proficiat! Van zulke 
vrijwilligers zoeken wij er nog 
een paar!

Inzet vrijwilligers
Al deze acties, bij elkaar 10 
dagen, konden doorgang 

vinden dankzij de vrijwil-
ligers die zich beschikbaar 

hebben gesteld. 

Naast de vrijwilligers die soms 
al jaren meedoen kregen wij 

onverwacht een grote reactie op 
onze oproepen in september en 
oktober. Al die vrijwilligers wil-

len wij hartelijk dank zeggen 
voor hun inzet. Vanuit de kern-
groep geven wij onze vrijwil-

ligers jaarlijks een diner. Graag 
zouden wij nog veel meer acties 
willen ontplooien en meedoen 

aan verzoeken van anderen  om 
acties op te zetten voor veiliger 
fietsverkeer. Dat kan alleen als 
het aantal vrijwilligers zich nog 

verder uitbreidt. 
Iets voor u?

U kunt zich altijd melden: 
technische mensen, ledenwer-
vers, voorlichters, enzovoort 
bij onze secretaris Nico van 
Delft, bereikbaar via mail 

drechtsteden@fietsersbond.nl 
of tel. 06 - 2052 5592.
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Gemeenteraadsverkiezingen

Uit de verkiezingsprogramma’s:

Dordrecht
van de fiets te bevorderen blijven de 
stallingen in de binnenstad gratis. 
Bij het afstellen van verkeersregelin-
stallaties wordt, zoveel als mogelijk, 
prioriteit gegeven aan de afwikkeling 
van fietsers en bussen. Specifiek bij 
parken: De fietspaden in het Weizigt-
park worden in de winter sneeuwvrij 
gehouden.’

Groen Links
Duurzaamheid: Waar mogelijk kiezen 
we voor openbaar vervoer of de fiets 
als wij ons willen verplaatsen. Groen-
Links ziet meer in het planten van 
bomen dan in het aanleggen van nog 
meer nieuwe wegen en asfalt! Groen-
Links wil de verkeersveiligheid stimu-
leren door aandacht te vragen voor 
de inrichting van het wegennet, waar-
onder een uniforme inrichting van 
rotondes. Bij verkeerslichten moeten 
fietsers en voetgangers niet nodeloos 
lang hoeven wachten, zodat gevaar-
lijke situaties door voortijdig overste-
ken voorkomen worden. Verbetering 
van de fietspaden en goede aansluiting 
onderling is een blijvend speerpunt 
van GroenLinks. 

Het aantal (gratis) fietsenstallingen 
wordt uitgebreid, bij winkelcentra en 
bij belangrijke bushaltes. In wijken 
waar mensen geen eigen berging heb-
ben worden fietskluizen geplaatst. 
Publieke instellingen dienen een 
goede fietsenstalling te hebben. Alle 
stallingen en parkeergarages worden 
voorzien van een oplaadpunt voor 
elektrische fietsen, scooters en auto’s. 

Op 3 maart vinden de ge-
meenteraadsverkiezingen 
plaats. Een belangrijk mo-
ment voor de bepaling van 
het verkeersbeleid en de rol 
van de fiets daarin! In deze 
Terugtrapper hebben we de 
verkiezingsprogramma’s van 
de verschillende partijen 
nagelezen op de plannen ten 
aanzien van de fietser. 

Hieronder hebben we voor een viertal 
gemeenten in de regio met behulp van 
citaten uit de verkiezingsprogram-
ma’s de inzet van de partijen op een 
rij gezet.  Fietsbeleid heeft relaties 
met veel aspecten: verkeer, veiligheid, 
duurzaamheid, gezondheid. We heb-
ben er alleen zaken uitgehaald, die 
over de fiets gaan. We beseffen, de 
verkiezingen gaan over veel méér dan 
fietsbeleid. 

welijks doorkomen aan. Dit leidt tot 
zeer onveilige situaties voor fietsers en 
voetgangers, tot vertraging en tot on-
nodige belasting van het milieu.

BVD
Verkeersvoorzieningen zoals wegen, 
fietspaden, trottoirs en wegen zijn met 
de noodzakelijke parkeervoorzienin-
gen een voortdurend aandachtspunt. 
Beter Voor Dordt wil samen met 
belanghebbenden en wijkbewoners 
komen tot een zo goed mogelijke ver-
keersafwikkeling en leefbare, veilige 
wijken. Fietsenstallingen in de stad 
naar behoefte uitbreiden, bijvoorkeur 
gratis. Fietsgebruik willen we stimule-
ren door extra fietspaden en stallingen 
te realiseren op locaties waar die nog 
ontbreken of onvoldoende aanwezig 
zijn. De gemeente zou moeten bevor-
deren dat fastferry en waterbus ook ’s 
avonds beschikbaar komen.

CDA
Geen specifieke aandacht voor fietsver-
keer, wel: aandacht voor veilig verkeer, 
omgeving scholen, rotonde Groene 
Zoom.

Christenunie/SGP
Zowel vervoer per fiets als het open-
baar vervoer dienen actief gestimu-
leerd te worden. De gemeente zorgt 
hiertoe voor goede fietspaden en fiets-
routes. Aandacht wordt besteed aan de 
sociale veiligheid. Er dienen voldoende 
stallingen voor fietsen te zijn. Dit geldt 
in het bijzonder voor de stationsomge-
ving en de binnenstad. Om het gebruik 

Inzet
Ook verschillen de verkiezingsprogram-
ma’s onderling: het ene is globaal op 
hoofdlijnen, het andere is meer in detail 
uitgewerkt. Ook is het van belang om niet 
alleen naar de verkiezingsprogramma’s te 
kijken, maar ook naar de inzet in de raad 
en de raadscommissies in de afgelopen 
jaren. Bij het bepalen van uw keus is het 
dan ook goed zelf de websites van de ver-
schillende partijen eens na te lopen.

PvdA
Duurzaam verkeer en vervoer. We wil-
len het netwerk van openbaar vervoer 
en fietspaden verbeteren in onze regio. 
De fiets en het openbaar vervoer vor-
men een uitstekend alternatief voor 
het autogebruik. PvdA Dordrecht wil 
het fietspadennet uitbreiden en snel-
ler en veiliger maken. Bereikbaarheid 
van bedrijven en bedrijventerreinen, 
zowel met openbaar vervoer, en de 
auto als op de fiets, is van cruciaal 
belang. De vaarroutes en -tijden van 
de Waterbus moeten worden voortge-
zet en uitgebreid naar Maasterras en 
Dordtse Westoevers (Bedrijfsterreinen 
en Zeehaven) en beter afgestemd op 
fiets-, bus- en autovervoer. We willen 
goede busroutes en een goed regionaal 
fietspadennet in de regio.

VVD
Op nog te veel plaatsen kruisen fietser 
en snelverkeer elkaar met alle risico’s 
van dien. Dat is niet alleen onveilig, 
het veroorzaakt ook onnodig opont-
houd. Snellere, veilige fietsverbindin-
gen zullen de mensen er eerder toe 
verleiden de fiets te nemen, waardoor 
wegen beter toegankelijk zijn voor 
mensen die niet zonder auto kun-
nen. De doorgaande fietsroutes van 
schoolgaande kinderen moeten zoveel 
mogelijk gescheiden worden van het 
snelverkeer. De kruising met de N3 
moet zo worden aangepast, dat fiet-
sers zo min mogelijk het snelverkeer 
kruisen. De aansluitingen van Stadpol-
ders/Oudelandshoek moeten worden 
verbeterd. Nu is er in de spits nog nau-
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GroenLinks vindt de jaarlijkse Week 
van de Vooruitgang een goed middel 
om mensen bewust te maken van hun 
eigen verantwoordelijkheid voor het 
milieu. GroenLinks wil jaarlijks een au-
tovrije dag. GroenLinks wil uitbreiding 
van het aantal haltes van de waterbus, 
onder andere bij ´s Gravendeel, en uit-
breiding van de vaartijden. De tijden 
van de verschillende vormen van per-
sonenvervoer dienen beter op elkaar 
afgestemd te worden, ook ‘s avonds. 

Zwijndrecht
Links. Meer uniformiteit in verkeers-
situaties, zoals eenduidige rotondes, 
is gewenst. Instellingen met een open-
bare functie dienen een fietsenstalling 
met keurmerk te hebben. Groen Links 
wil oplaadpunten voor elektrische fiet-
sen bij bewaakte stallingen. Onderwijs: 
Groen Links wil dat ouders gestimu-
leerd worden hun kinderen met de 
fiets of lopend weg te brengen.

D66
We zijn voorstander van een toegan-
kelijke rivieroever: een doorgaande 
route voor wandelaars, fietsers, ska-
ters, vanaf de spoorbrug tot aan de H.I. 
Ambachtse gemeentegrens. Richting 
Barendrecht streven we naar een wan-
delpad bovenop de waterkering Oude 
Maas, een verbreding van het bestaan-
de smalle fietspad en zichtbaarheid 
op de rivier. D66 staat ook voor het 
versterken van het gebruik van fiets en 
openbaar vervoer, voorwaarden zijn 
een goed en veilig op elkaar aanslui-
tend fietspadennet en een vernieuwde 
vorm van openbaar vervoer. Daarbij 
hoort de garantie van het openblij-
ven van de gratis fietsenstallingen bij 
station en winkelcentrum Walburg. 
Aandachtspunten: Systematische aan-
dacht voor veilige schoolroutes voor 
alle scholieren. Sterke verbetering van 
verkeerssituaties Koninginneweg/
Stationsplein, Officiersvliet/Jeroen 
Boschlaan en Rotterdamseweg/Krom-
meweg (bij ziekenhuis). Bevorderen 
aanleg doorgaand fietspad langs de 
spoorlijn richting Barendrecht. Ont-
wikkelen en inrichten van verkeerslu-
we gebieden, uitbreiding 30 km-zones. 
Basisschoolvoorlichting en educatie op 
het gebied van verkeer en vervoer.

Verenigde Senioren  
Partij Dordrecht
Veiligheid vergroten op fietspaden en 
kruisingen in de gehele stad.

D66
De Waterbus richting Rotterdam moet 
blijven. Het plan ‘Dordt fietst door’ 
met volle kracht voortzetten. Alle zo-
genaamde blackspots oplossen. Gratis 
en voldoende fietsenstallingen. Fiets 
voorrang waar mogelijk. Binnenstad: 

Bestrijden overlast zwerffietsen, toe-
zichthouders houden in de gaten wel-
ke fietsen lange tijd ongebruikt gestald 
zijn. Die krijgen een sticker en worden 
later verwijderd. Crabbehof: Kruising 
Krispijnse weg met Laan der Ver-
enigde Naties voor fietsers verbeteren. 
Staart: Een gescheiden fiets-en wandel-
pad langs het hele Wantij. Het fietspad 
langs de Baanhoek groener aankleden.

PvdA
Polder Buitenland en Hoge Nespol-
der: versterken door het aanleggen 
van fiets- en wandelpaden langs of 
door de polder. Duurzaamheid: Een 
duurzame gemeente betekent ook, dat 
de gemeente fietsvriendelijk is. Het 
openbaar vervoer en fietsvervoer zal 
verder worden gestimuleerd. Naast het 
aanpassen van de voorrangsregels op 
de rotondes is ook actuele bewegwijze-
ring noodzakelijk.

Christenunie/SGP
Programma nog niet beschikbaar.

ABZwijndrecht
Geprobeerd in afgelopen raadsperi-
ode: Eénduidige voorrangssituatie op 
rotondes versneld invoeren (voorstel 
afgewezen). Ook gevaarlijke situaties 
voor fietsers en voetgangers moeten 
worden teruggebracht, onder andere 

CDA
Het CDA blijft zich actief inzetten 
voor veilige loop- en fietsroutes en het 
uitbreiden ven de dienstregeling wa-
terbus.

VVD
Meer haltes voor de waterbus en tot 
een klater tijdstip. Verkeersveiligheid 
rond scholen en andere kinderrijke 
locaties moet omhoog. Bijna één derde 
durft zijn of haar kind niet alleen naar 
school te laten fietsen of lopen.

door de aanleg van het al lang gewens-
te fietspad langs de Lindeweg.

Groen Links
Duurzaamheid: stimuleren gebruik 
van fietsen en (hoogwaardig) openbaar 
vervoer. De Week van de Vooruitgang 
zou gebruikt kunnen worden voor de 
bewustmaking van burgers om auto-
gebruik terug te dringen. Verkeer en 
vervoer/Leefbaarheid: verbeteren van 
de fietspaden en goede aansluitingen 
is een continue speerpunt van Groen 
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Papendrecht
PvdA
Een prettige buurt is ook een buurt 
waar de lucht schoon is, goed open-
baar vervoer bestaat, goede fietsvoor-
zieningen zijn en auto’s niet voor on-
nodige overlast zorgen. De waterbus 
moet voortgezet worden en beter 
afgestemd op fiets-, bus- en autover-
voer. Parkeerplaatsen worden schaars 
en kosten de samenleving geld. Dat 
kan betaald worden via algemene mid-
delen of betaald parkeren. Dat laatste 
heeft als voordeel dat de gebruiker be-
taalt. Voor het centrum vinden wij dat 
een goede keuze. Een bijkomend voor-
deel is dat het bovendien fietsgebruik 
bevordert. Sportpark Slobbengors blijft 
groen. Dit gebied heeft kansen om het 
aantrekkelijker te maken voor wande-
laars en fietsers.

PAB
Verkeer en vervoer: Het PAB staat voor 
scheiding van het langzame verkeer 
en het snelverkeer door aparte fietspa-
den op doorgaande wegen. Speciale 
aandacht voor kruisingen, splitsingen 
en andere weggedeelten die door ver-
keersdeelnemers en/of wijkbewoners 
als onveilig worden ervaren. Het waar 
nodig aanleggen van rotondes op de 
daarvoor geschikte plaatsen in plaats 
van kruisingen met verkeerslichten. 
Uuniforme verkeersregels voor roton-
des, extra aandacht voor kwetsbare 
verkeersdeelnemers door het creëren 
van veilige voetgangersoversteek-
plaatsen en veilige schoolroutes. Fiet-
senstallingen bij openbare gebouwen 
en winkelcentra, het faciliteren van de 
waterbus en de fastferry voorziening 
met halteplaats(en) in Papendrecht. 
Van het centrum moet een overdekte 
en bewaakte fietsenstalling onderdeel 
uitmaken. Op het punt van recreatie: 
aanleg van fiets- en wandelpaden voor 
de ontsluiting van het gebied ten noor-
den van de A15 en voor de verbinding 
met het recreatieve fietspadennetwerk 
in de Waard. Verder het openbaar toe-
gankelijk maken en houden van rivier-
oevers door fiets- en voetpaden. 

CDA
Blijvende aandacht voor de veiligheid 
in het verkeer. Vooral voor de scholen 
dienen veilige fietsroutes aanwezig te 
zijn. Goede voorlichting over verkeers-
veiligheid op scholen. Structureel en 

tijdig onderhoud van wegen en fiets- 
en voetpaden. Het gebruik van de fiets 
wordt gestimuleerd, onder meer door 
het behoud van een goede en gratis 
fietsenstalling bij WC De Meent. Ver-
keersonveilige situaties (zogenoemde 
black spots) aanpakken en verbeteren. 
De waterbus nog beter benutten en als 
goed openbaar vervoer behouden.

VVD
‘De VVD-Papendrecht respecteert 
vrije keuze voor mobiliteit. Het is aan 
de persoon om te  bepalen of hij/zij 
gaat lopen, de fiets of de auto neemt 
of gebruik maakt van bus, trein, taxi of 
waterbus. Het openbaar vervoer is een 
aanvulling op ander personentrans-
port. De VVD-Papendrecht wil het fiet-
sen stimuleren. Dat willen wij bereiken 
door goede en veilige fietsroutes aan te 
leggen en te onderhouden. Daarnaast 
zijn goede fietsenstallingen noodzake-
lijk. Continuering van de fietsenstal-
ling op de Meent is ons uitgangspunt.’

ChristenUnie
‘De bestaande veilige (fiets)routes tus-
sen de wijken en naar de scholen en 
winkels dienen wat betreft de Christe-
nUnie hun prioriteit in het gemeente-
lijk beleid te behouden. ‘Bij een veilig 
Papendrecht horen ook veilige fiets- en 
looproutes, vooral voor de schoolgaan-
de jeugd. Mogelijk kunnen deze fiets-

routes ook een bijdrage leveren aan de 
goede verbindingen tussen voorzie-
ningen in de verschillende wijken. De 
bewaakte fietsenstalling in het centrum 
is een succes. Het is van groot belang 
dit succes te koesteren en indien nodig 
deze voorziening uit te breiden.

Groen Links
In plaats van een verkiezingspro-
gramma zijn alleen speerpunten gefor-
muleerd. Daaruit: De infrastructuur, 
ook voor fietsen, Openbaar vervoer en 
voetgangers, moet echter wel zodanig 
zijn dat er een vlotte verkeersdoorstro-
ming mogelijk is.

SGP
‘De woonwijken en bedrijventerreinen 
moeten een goede ontsluiting hebben 
naar het wegennet en goed aangeslo-
ten zijn op het openbaar vervoer en het 
fietspadennetwerk.’
‘Wij zijn voor uitbreiding van de 
vaartijden van de Waterbus en bereid 
daarvoor middelen ter beschikking te 
stellen.’

De stand van de Fietsersbond op Winkelcentrum De Meent te Papendrecht. 



� Nieuwsbrief februari 2010

Berichten
geef ze door!

Interessante berichten, geef ze 
door Ik houd mij aanbevolen 
voor alle informatie in de pers 
of anderszins: via mail drecht-

steden@fietsersbond.nl, of 
post: Fietsersbond Drechtste-
den, P.C. Hooftlaan 111, 3351 

EL  Papendrecht. 

Dit geldt overigens voor alles 
wat het fietsverkeer betreft 

in de Drechtsteden. Als kern-
groep horen en zien wij wel 
veel, maar niet alles. Tijdige 
informatie naar ons toe kan 
ertoe bijdragen dat wij alert 

kunnen reageren.

Nico van Delft
secretaris afd. Drechtsteden

Sliedrecht
Sliedrecht
Fietsers moeten meer ruimte op de 
weg krijgen. Waar mogelijk dienen 
vrijliggende fietspaden aangelegd te 
worden en doorgaande fietsroutes. 
De keuze voor wel of geen voorrang 
voor fietsers op rotondes dient vooral 
bepaald te worden door de verkeers-
veiligheid. Op verschillende plaatsen, 
zoals het Burg. Winklerplein, moeten 
adequate fietsenstallingen komen. Er 
moet altijd bijzondere aandacht zijn 
voor kwetsbare verkeersdeelnemers. 
De Waterbus dient behouden te wor-
den. Dat mag de gemeente geld kos-
ten. Bij onveilige kruisingen hebben 
rotondes de voorkeur boven verkeers-
regelinstallaties. De SGP-ChristenUnie 
pleit voor een rotonde bij de Thorbec-
kelaan/Nachtegaallaan, daarna bij de 
Simon Stevinstraat/Savornin Lohman-
laan. Praktische verkeerseducatie moet 
bij de scholen bevorderd worden. Voor 
de basisscholen is er het programma 
Schoolopseef en voor het voortgezet 
onderwijs zijn er modules in Totally 
Traffic.

PvdA
De PvdA heeft alleen een kort pro-
gramma op hoofdpunten opgesteld: 
het fietsverkeer moet meer mogelijk-

heden krijgen door stallingen bij het 
Winklerplein en de Kerkbuurt en meer 
vrijliggende fietspaden.’

PRO Sliedrecht
PRO Sliedrecht blijft zich inzetten voor 
de veiligheid van de zwakkere ver-
keersdeelnemers. Voetgangers en fiet-
sers krijgen wat ons betreft voorrang 
in het verkeersbeleid. Voor fietsers is 
het belangrijk dat er een veilige, vrijlig-
gende fietsroute komt van oost naar 
west. Op plekken waar die route nog 
niet vrijliggend is worden de komende 
jaren aanpassingen gedaan om dat 
alsnog te realiseren. PRO Sliedrecht is 
er voor om fietsers bij rotondes voor-
rang te geven. We sluiten daarmee aan 
bij de landelijke regels en bij de manier 
waarop ook onze buurgemeenten het 
geregeld hebben. Om het gebruik van 
de fiets te bevorderen, komen er bij 
drukke bushaltes overdekte fietsenstal-
lingsmogelijkheden.

CDA
Fietsverkeer voor korte afstanden moet 
worden gestimuleerd en autoverkeer 
op korte ritten onaantrekkelijker wor-
den gemaakt. Het CDA stelt voor de 
aaneengesloten fietsroute van oost 
naar wet en vice versa door Sliedrecht 

te verbeteren. Fietsroutes over delen 
van de dijk en naar de sortvoorzienin-
gen en scholen te verbeteren en veili-
ger te maken. Dezelfde voorrangregels 
voor fietsers op rotondes toe te passen 
als in de rest van het Drechtstedenge-
bied’

VVD
De VVD respecteert ieders keuze voor 
mobiliteit. U bepaalt zelf of u gaat 
lopen, fietsen, de auto neemt of ge-
bruikmaakt van bus, trein of taxi. Het 
nieuwe Verkeersbeleidsplan zal een 
leidraad zijn voor de infrastructuur 
van Sliedrecht.

Nieuw: schouwen in Papendrecht
In Papendrecht hebben wij ge-
zocht naar vrijwilligers die willen 
schouwen. Dat wil zeggen dat 
iedere schouwer een eigen wijk 
krijgt.

Daar de fietspaden, kruispunten en 
overige wegen controleren en gevaar-
lijke punten, slechte fietspaden en 
wegen en wenselijke aanpassingen 
aangeven. 

Spontaan
Nadat de aangegeven situatie met de 
coördinator Papendrecht is bekeken, 
gaat de coördinator in overleg met de 
gemeente om te komen tot een aanpas-
sing. Leuk te vermelden is dat iemand 
(geen lid Fietsersbond) hier van hoorde 
en zich spontaan aanmeldde. Hopelijk 
wordt hij nog eens lid van de Fietsers-
bond.
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Verlichtingsactie Papendrecht
Inmiddels de laatste jaren een vast 
gebruik, de eerste of tweede zater-
dag van november de stand van 
de Fietsersbond op Winkelcen-
trum De Meent te Papendrecht. 

Op een mooi hoekje een beetje uit de 
wind stonden er twee kramen opge-
steld, één met informatiemateriaal en 
één met het technische gereedschap. 
Omdat het ook hier stevig regende 
werd er een zeil tussen de twee kra-
men gehangen zodat een deel in elk 
geval droog stond. Helaas was er geen 
ruimte om de twee kramen tegenover 
elkaar te zetten zodat er een grotere 
ruimte was geweest om droog te staan. 

Geen lampje...
Welgeteld is van 37 fietsen de verlich-
ting gerepareerd. Hier kwam iemand 
wiens verlichting het ineens niet meer 
deed, hij had er ’s morgens nog mee 
gefietst en ’s avonds was het kapot. 
Onbegrijpelijk dat de verlichting het 
’s morgens nog deed en ’s avonds 

Welgeteld werd bij de actie in 
Papendrecht van 37 fietsen de 
verlichting gerepareerd. 

niet meer, want er bleek gewoon geen 
lampje in te zitten. Soms denk je wel-
eens: waren alle klachten maar zo ge-
makkelijk op te lossen.

 Herinrichting Reeweg-Oost: 

Compromis eisen bewoners en fietsveiligheid
De Reeweg-Oost in Dordrecht 
moet wegens een uitgebreide ri-
oolrenovatie binnenkort helemaal 
worden herbestraat. Hierdoor ont-
staat de gelegenheid om de Ree-
weg optimaal in te richten voor 
alle verkeersdeelnemers. 

Aangezien de Reeweg-Oost een hoofd-
fietsroute is, kwam de gemeente met 
een voorstel om de Reeweg-Oost te 
voorzien van vrij liggende fietspaden, 
conform de richtlijnen voor hoofd-
fietsroutes in het nieuwe gemeentelijk 
Fietsbeleidsplan. De Fietsersbond is 
een warm voorstander van die vrij 
liggende fietspaden. Helaas waren de 
bewoners hiervan tegenstander. Door 
het ontwerp met vrij liggende fietspa-
den worden namelijk de brede trottoirs 
van de Reeweg, marginaal smaller en 
bieden daardoor minder speelmoge-
lijkheden voor kinderen. Ook waren 
een aantal ambtenaren bij nader inzien 
geen voorstander van vrij liggende 

fietspaden, omdat daardoor het aan-
zien van de Reeweg-Oost mogelijk zou 
wijzigen.

Fietsstroken
De gemeente heeft er nu voor gekozen 
om, in strijd met de richtlijnen in hun 
eigen Fietsbeleidsplan, geen vrij lig-
gende fietspaden aan te leggen. Er ko-
men nu brede fietsstroken, waardoor 
de fietsers mogelijk wat minder last 
hebben van de auto en de bus. Er zal 
er voor de fiets echter hinder blijven 
van auto’s, die via de fietsstroken in 
de parkeerhavens naast de fietsstrook 
parkeren. Ook moeten fietsers op de 
fietsstrook attent blijven op plotse-
ling openslaande autodeuren. Na 
aandringen van de Fietsersbond heeft 
de gemeente er uiteindelijk wel voor 
gekozen om de fietsstrook bij de bus-
haltes als fietspad achter de halte heen 
te leiden, zodat de bus niet hoeft te 
stoppen op de fietsstroken. 

Rotonde Dubbeldamse 
weg/Leerpark 

De rotonde Dubbeldamseweg/
Leerpark in Dordrecht is voor 
scholieren één van de gevaar-
lijkste kruispunten in de stad. 

Probleem is, de beperkte 
ruimte om alle eisen vanuit 
verkeersoogpunt goed op te 

lossen. 
In overleg met de Fietsersbond 
wordt de rotonde binnenkort 
aangepast. Het kruisen tussen 

auto’s en fietsers wordt wat 
overzichtelijker en veiliger 

gemaakt. 
Daarbij is de doorstroming 

opgeofferd aan veiligheid. We 
zijn benieuwd naar de resulta-

ten over een jaartje.
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Colofon
De Fietsersbond komt op voor de belangen van fietsers in Nederland  
en zet zich in voor meer en betere mogelijkheden om te fietsen.
Landelijk secretariaat: Postbus 2828, 3500 GV  Utrecht, tel. 030 - 291 81 71
fax 030 - 291 81 88, e-mail info@fietsersbond.nl, www.fietsersbond.nl
Secretariaat afdeling Drechtsteden 
Nico van Delft, P.C. Hooftlaan 111, 3351 EL Papendrecht, tel. 078 - 615 96 89 
e-mail drechtsteden@fietsersbond.nl, www.fietsersbond.nl/drechtsteden
Contactpersoon Dordrecht: 
Niek Fraterman, Colorado 51, 3315 WC  Dordrecht, tel 078 - 616 73 58
e-mail dordrecht@fietsersbond.nl
Contactpersoon Zwijndrecht:
Hein de Bruin, Luiksesingel 4, 3332 EJ  Zwijndrecht, tel. 078 - 619 88 22 
e-mail zwijndrecht@fietsersbond.nl
Contactpersoon Sliedrecht: 
Ad Rienks, Havikstraat 33, 3362 EJ  Sliedrecht tel. 0184 - 420 503
e-mail sliedrecht@fietsersbond.nl           
Contactpersoon Papendrecht: 
Nico van Delft, P.C. Hooftlaan 111, 3351 EL Papendrecht, tel. 078 - 615 96 89
e-mail papendrecht@fietsersbond.nl
Contactpersoon HI Ambacht 
Hein de Bruin, Luiksesingel 4, 3332 EJ  Zwijndrecht, tel. 078 - 619 88 22 
e-mail zwijndrecht@fietsersbond.nl
Contactpersoon Alblasserdam: 
Nico van Delft, P.C. Hooftlaan 111, 3351 EL Papendrecht, tel. 078 - 615 96 89
e-mail papendrecht@fietsersbond.nl
Klachtenmelding over gebreken aan wegdek of fietspaden: 
v Dordrecht bij wijklijn: 078 - 639 65 65
v Zwijndrecht van 8.00-9.30 uur:  078 - 620 67 11
v Papendrecht: 078 - 641 89 11
v HI Ambacht bij klachtenlijn: 078 - 684 31 11
v Sliedrecht: 0184 -  495 947
Aan deze Terugtrapper werkten mee:
Hein de Bruin, Nico van Delft, Niek Fraterman, Ad Rienks, Rien Val en Ria Besjes

Dubbeldamseweg: gemiste kans
De gemeente is van plan de straat 
weer terug te leggen zo als hij was. 
We vinden het een gemiste kans, dat 

Sliedrechtse rotondes:  
fietsers in of uit voorrang?

De Dubbeldamse weg in Dor-
drecht is een hoofdfietsroute. Op 
het gedeelte in Nieuw Krispijn 
tussen de twee spoortunnels moet 
tot tweemaal toe onoverzichtelijk 
worden overgestoken door fiet-
sers. 

Volgens het fietsbeleidsplan van de 
gemeente is het de bedoeling, dat der-
gelijke routes uitgevoerd worden in 
de vorm van een vrij liggend fietspad. 
Voor de uitvoering van het fietsbeleid 
is slechts beperkt geld beschikbaar. 
Zoveel mogelijk wordt meegelift op 
werkzaamheden die om andere rede-
nen plaatsvinden. 

Hoofdfietsroute
Nu hebben er hier rioleringswerk-
zaamheden plaatsgevonden, een ander 
deel moet nog worden vervangen. 

de gemeente deze kans niet aangrijpt 
om dit gedeelte ook daadwerkelijk als 
hoofdfietsroute vorm te geven. 

Al tijden lang wordt in Sliedrecht 
een heftige politieke discussie 
gevoerd over de aanpassing van 
de rotondes, door ze net als elders 
in de regio binnen de bebouwde 
kom uit te voeren met fietsers in 
de voorrang. 

Sommige partijen zijn voor, andere 
partijen willen nader onderzoek af-
wachten. Nog steeds is de politiek niet 
uitgediscussiëerd over dit onderwerp. 

Misschien wordt dan nu eindelijk de 
knoop doorgehakt door de gemeen-
teraad op 8 februari. Ik schrijf dit op 7 
februari, en je leest dit nadat de beslis-
sing genomen is. Wat de beslissing 
zal worden is voor mij nog onzeker; 
ik hoop 10 vóór en 9 tegen fietsers in 
de voorrang. Vóór zijn in ieder geval 
de PVDA, PRO Sliedrecht en de lijst 
Blanken. Samen 8 stemmen. Tegen zijn 
SGP/ChristenUnie en VVD, dat zijn 
9 stemmen. Wat de CDA-fractie zal 
stemmen, daar heb ik mijn vraagtekens 
bij. 

Fietspad Leer-
park: gevaar!
Ronduit gevaarlijk is de toestand 
die kortgeleden geschapen werd 
aan de zuidzijde van het Leerpark. 
Het goede dubbele fietspad aan 
de oostkant van de Maria Montes-
orilaan eindigt abrupt (en steil) op 
de busbaan, waar de bussen voor-
rang hebben gekregen. 

Aan de overzijde gaat het fietspad bin-
nenkort weer door als 7 meter brede 
snelweg voor fietsers. Omdat dit pad 
een van de drukste fietspaden is en da-
gelijks door vele duizenden scholieren 
wordt gebruikt, vinden wij dit onac-
ceptabel. De situatie is volgens de uit-
voerder ‘al doende’ ontstaan als gevolg 
van planaanpassingen door de ontwik-
kelaar van het Leerpark, zonder enige 
formele planvorming of inspraak. In 
het stedenbouwkundig plan voor het 
Leerpark waren bus en fiets nog geheel 
gescheiden. De landelijke fietsersbond 
toonde daarom vorig jaar het Leerpark 
als schoolvoorbeeld aan de landelijke 
politiek. Nu dreigt het als een van de 
gevaarlijkste situaties in het land naar 
voren geschoven te moeten worden! 


